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Protokół nr 137/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 15 kwietnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler    - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba  - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak   - członek Zarządu Powiatu 

4. Pan Łukasz Dybka   - członek Zarządu Powiatu 

5. Pan Jakub Jurdziński  - członek Zarządu Powiatu   

  

   

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pan Bogusław Orzeł   - kierownik rejonu Wieluń Generalnej 

         Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

3. Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

4. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,     

                                                                  Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

                             w Wieluniu 

5. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy

         Rodzinie w Wieluniu 

6. Pani Dorota Niezgoda   - podinspektor Oddziału Zdrowia i Spraw

         Społecznych Starostwa Powiatowego w

         Wieluniu 
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7. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

         Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego

         w Wieluniu 

8. Pani Magdalena Wicher   - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

                                                                   w Wieluniu 

9. Pani Justyna Kałuziak   - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji,

         Kartografii, Katastru i Gospodarki 

         Nieruchomościami Starostwa Powiatowego

         w Wieluniu  

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu ze CXXXIV i CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział 

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się 

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat sesyjny. 

7. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2022 r. – temat sesyjny. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiącej 

podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2021/2022. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021  

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny. 
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia „Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-

2030”. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym 

w 2022 roku. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji 

Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

15. Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 1/2022 do porozumienia z dnia 3 stycznia 

2022 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki 

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół 

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole I stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane – dot. wyrażenia zgody dla 

Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu na dysponowanie 

nieruchomością oznaczoną w ewidencji gruntów i budynków nr 289/1, obręb 8 

miasta Wieluń na cele budowlane w związku z przygotowywaniem wniosku  

do PFRON o grant w projekcie „Kultura bez barier”. 

20. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź Rejon 

Energetyczny Bełchatów o zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie 

wyrażenia zgody na trasę przyłącza i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy 

teletechnicznej zlokalizowanej na działce 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6 

w Wieluniu. 

21. Rozpatrzenie wniosku Gminy Wieluń w sprawie zawarcia trójstronnego 

porozumienia z PGE Dystrybucja S.A. dotyczącego ustanowienia służebności 

przesyłu na działce oznaczonej numerem 94 położonej w obrębie 8 miasta 

Wieluń, której właścicielem w 700/1000 części jest Powiat Wieluński, a 300/1000 

Gmina Wieluń. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

24. Sprawy bieżące. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział   

w posiedzeniu Zarządu.  

     

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba.  

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że Zarząd jest przyspieszony i niektóre materiały wpływały  

w ostatnich dniach, o czym członkowie Zarządu na pewno się przekonali,  

proponuje, aby łatwiej odnaleźć się na swoich tabletach w materiałach, żeby  

po punkcie 23. wprowadzić „Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w obszarze aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym  

i prozdrowotnym w 2022 roku”. Następnym punktem… 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

starosty, że to jest punkt 11 w zaproponowanym porządku obrad. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeprosił za błąd. 

Następnie powiedział, że punkt 24. to będzie „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń 

dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału 

Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu” i punktem 25. będzie „Rozpatrzenie 
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wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022r. środków finansowych 

na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego na potrzeby wiosennej sesji 

egzaminacyjnej – kontynuacja sprawy z CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 08.04.2022r.”. Dodał, że w „Sprawach bieżących” jest kilka spraw, 

które przedstawi Zarządowi - jedna dotyczy złożenia wniosku o zakup rezonansu 

magnetycznego, druga to jest apel marszałka województwa lubelskiego, a trzecia 

sprawa, chociaż jest podpięta pod informację Zarządu Dróg Wojewódzkich,  

ale to w jego ocenie nie dotyczy dróg wojewódzkich tylko dotyczy mienia Urzędu 

Miasta i Gminy Wieluń, tak mu się wydaje, żeby bardziej to zrobić jako osobną 

sprawę, nie był na tej Komisji, ale wydaje mu się, że to głównie o to chodzi. Zarządził 

głosowanie „za” wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktów w zaproponowanej 

kolejności.   

 

 

Do posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Krzysztof Dziuba  

– wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad jako punktu 24 „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń 

dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału 

Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu” i jako punktu 25 „Rozpatrzenie 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022r. środków finansowych 

na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego na potrzeby wiosennej sesji 

egzaminacyjnej – kontynuacja sprawy z CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 08.04.2022r.”. (głosowało 5 członków Zarządu).  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z tymi zmianami. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad ze zmianami (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu ze CXXXIV i CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział 

w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat sesyjny. 

6. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się 

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat sesyjny. 

7. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2022 r. – temat sesyjny. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiącej 

podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2021/2022. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021  

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia „Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-

2030”. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym 

w 2022 roku. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze 

środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji 

Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

15. Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 1/2022 do porozumienia z dnia 3 stycznia 

2022 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki 

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół 

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole I stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane – dot. wyrażenia zgody  

dla Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu na dysponowanie 

nieruchomością oznaczoną w ewidencji gruntów i budynków nr 289/1, obręb 8 

miasta Wieluń na cele budowlane w związku z przygotowywaniem wniosku do 

PFRON o grant w projekcie „Kultura bez barier”. 

20. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź Rejon 

Energetyczny Bełchatów o zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie 

wyrażenia zgody na trasę przyłącza i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy 

teletechnicznej zlokalizowanej na działce 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6 

w Wieluniu. 

21. Rozpatrzenie wniosku Gminy Wieluń w sprawie zawarcia trójstronnego 

porozumienia z PGE Dystrybucja S.A. dotyczącego ustanowienia służebności 

przesyłu na działce oznaczonej numerem 94 położonej w obrębie 8 miasta 

Wieluń, której właścicielem w 700/1000 części jest Powiat Wieluński, a 300/1000 

Gmina Wieluń. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia i prowadzenia przez 

Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej 

Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

25. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. 

środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego  

na potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej – kontynuacja sprawy z CXXXVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 08.04.2022r. 

26. Sprawy bieżące. 

27. Wolne wnioski. 

28. Zamknięcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu ze CXXXIV i CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że protokoły były do wglądu.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że wszystko jest 

dobrze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma uwagi co do treści protokołu z CXXXIV i CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 135  

z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 135/22 z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 134 z CXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 134/22 z CXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach 

krajowych znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022  

– temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze raz serdecznie wita pana Bogusława Orła – kierownika oddziału 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, filia Wieluń. Zapytał, czy to jest filia, 

czy oddział. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że rejon, a oddział jest w Łodzi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że materiały, 

które zostały tu przedstawione przez pana Ireneusza Kanigowskiego pełniącego 

obowiązki zastępcy dyrektora oddziału, być może będą pytania, może przejdziemy 

do dyskusji. Zapytał, czy pan Bogusław Orzeł chciałby zabrać głos. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA przedstawił 

przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu członkowi Zarządu – panu Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu poprosił, aby pan Orzeł 

trochę rozwinął sprawę dokończenia tej ścieżki pieszo-rowerowej w kierunku 

Gaszyna. Zapytał, na czym te prace będą polegały - czy ten odcinek 300m tej luki 

pozostawionej na rondo, czy on pozostanie tak jak teraz bez zmian? Czy jest szansa, 

żeby ten odcinek troszeczkę zmniejszyć? Jak to się ma właściwie do budowy 

obwodnicy, czy tzw. drogi średnicowej, którą planuje miasto, bo jakoś tego za bardzo 

nie umie zrozumieć, nie ma drogi, a jest plan budowy ronda, nie wie czy może pan 

Orzeł ma jakąś większą wiedzę na ten temat, bo to jest irracjonalne dla niego. 

Poprosił, jakby pan Orzeł mógł to rozwinąć. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że jeżeli chodzi o te sprawy związane z naszą częścią ścieżki pieszo-rowerowej,  

czy ciągu pieszo-rowerowego pozostały w zasadzie roboty polegające na wykonaniu 

nawierzchni ścieralnej na ścieżce rowerowej, to będzie w kolorze czerwonym, także 
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ten asfalt trochę wymaga dobrych warunków pogodowych, bo niestety jest bardzo 

drogi już pomijając to, że w ogóle asfalt zdrożał, ale ten kolorowy jest jeszcze 

droższy extra, także to będą te dwa odcinki i będzie tam jeszcze, wiadomo, 

oznakowanie, wszystkie te sprawy, które tam nie były zrobione właściwie, mają tam 

cały szereg uwag, o których Państwu szczegółowo nie będzie mówił, bo ta firma, 

która wykonuje to jest Larix z Kluczborka ma je wykonać, można powiedzieć,  

w przeciągu najbliższych trzech tygodni. Dodał, że jak to będzie, zobaczymy,  

w każdym bądź razie taki jest termin zakończenia, bodajże 7. Maja. Jeżeli chodzi  

o tę lukę, to jest bodajże 270m, to nie będzie przez nich przedłużone, poza tym 

umocnieniem pobocza destruktem, ponieważ jest decyzja ZRID-u (zezwolenie  

na realizację inwestycji drogowej) na te dwa odcinki i w ramach tego ZRID-u musimy, 

że tak powiem… 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał,  

konkretnie, czy będzie ta ścieżka miała ciągłość, czy nie będzie miała ciągłości. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że to zależy od miasta.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak w tej chwili 

wygląda sprawa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał pana Orła, czy mają 

jakąś umowę, do kiedy miasto się zobowiązało. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że było spotkanie burmistrza z dyrektorem Kwiecińskim i deklaracje są takie,  

że oni dokończą projektowanie - przeprojektowanie, przecież oni mieli ten odcinek 

zaprojektowany, tylko chcą zrobić przebudowę, przeprojektowanie włączenia  

na ul. Częstochowskiej, także robić małe rondo, a było przedtem skrzyżowanie 

skanalizowane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział,  

że ul. Częstochowska do Gaszyna niewiele ma wspólnego. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik rejonu Wieluń GDDKiA poprosił  

o powtórzenie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powtórzył. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że ma, bo to jest ten łącznik. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również dodał,  

że ma. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że GDDKiA 

naraża się na śmieszność, bo ludzie nie mówią na burmistrza, tylko mówią  

na GDDKiA. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że trudno. Jest takie, jakby powiedzieć, porozumienie między miastem a GDDKiA,  

że my poczekamy na ich inwestycję. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to jest 

nierespektowane.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, do kiedy się 

zobowiązał burmistrz. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że burmistrz nie powie, żeby podał jakiś konkretny termin, niemniej jednak projekt 

jest uzgodniony w wersji, przynajmniej teraz w kwietniu było spotkanie i jest, że tak 

powie ostatnie uzgodnienie i jeżeli oni jeszcze przebudują, przeprojektują 

skrzyżowanie to nie ma żadnych przeszkód. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że przecież teraz  

to jest tak niebezpieczne, lepiej jakby nie było tej ścieżki niż jak jest. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że pewnie też się z tego nie cieszą, niemniej jednak jeszcze gorzej byłoby zrobić  

i rozbierać, to byłoby społecznie zupełnie nieakceptowalne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jeżeli tam 

burmistrz wchodzi z rondem w wasz pas drogowy, to powinien być ten projekt 

uzgodniony, tak? Czy on jest uzgodniony, czy nie? 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA wyjaśnił,  

że ostatnie uzgodnienia były dosłownie w ubiegłym tygodniu, bodajże to było  

w czwartek, nie, we wtorek i deklaracja dyrektora Kwiecińskiego była taka,  

że uzgodnienie nazajutrz wyjdzie. Dodał, że taka jest sytuacja, jeżeli chodzi o sam 

projekt. Czy burmistrz ma pieniądze zarezerwowane na ten rok to tego nie wie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że chciałby taki 

wniosek postawić i poprosił na piśmie, żeby GDDKiA odpowiedziała, w jakim terminie 

zostanie uzupełniony ten odcinek, żeby konkretnie podała datę. 
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Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że zależy od miasta. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powtórzył, że poprosi  

o udzielenie Zarządowi Powiatu na piśmie odpowiedzi, do kiedy zostanie 

uzupełnione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zwrócimy się z taką prośbą, jako Zarząd. Dodał, że myśli, że nie będą tego 

głosować tylko przez aklamację przyjmą. Poprosił, aby zapisać, żeby się zwrócić  

do GDDKiA. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA przeprosił pana 

starostę, że wchodzi w słowo i powiedział, że będzie to pokazane w porozumieniu, 

bo przecież muszą umowę użyczenia, tzn. oddział w Łodzi, zawrzeć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że to wszystko jest późno, bo inwestycja powstała, jest niebezpieczna, a teraz 

dopiero porozumienie jakieś. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że to jest tak, że się nie przymusi kogoś kto dysponuje jakąś tam finansową sytuacją.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

odwrotna sytuacja, Wy tym terenem zarządzacie, więc Wy stawiacie warunki.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział, 

żeby panowie byli troszeczkę realni i spojrzeli na sprawę tak, jak rzeczywiście jest. 

Dodał, że mogli tego nie robić i mogli stracić tę szansę finansową i grymasić dalej,  

a mogli też zrobić przyjmując zasadę, że burmistrz zrobi, deklarował w pierwszej 

wersji, później się okazało, że jakieś tam problemy nastąpiły, itd. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że powinni 

zrobić tak, jak zrobili i mieć zabezpieczenie na papierze i egzekwować od niego, 

żeby zrobił resztę.   

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA dodał, że nie 

mają tutaj możliwości egzekwowania jakiegoś administracyjnego. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma pytanie  

- czy mają to pierwsze porozumienie w jakim terminie wykona burmistrz to rondo?  

Czy mają jakiś dokument na potwierdzenie tego? 
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Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że wystąpicie panowie do oddziału, to tam przedstawią historię tego całego 

przedsięwzięcia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

bardzo drażliwy temat dla mieszkańców, którzy do nich też przychodzą. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA zaznaczył,  

że do  nich też. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że to jest sprawa dość taka, tam poszło też pismo chyba do Komisji Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego przy wojewodzie, wie kiedy ta Komisja się zbierze, bo to ludzie 

nam sygnalizują i faktycznie, jeżeli to taka luka 270m, a ta droga jest naprawdę 

ruchliwa. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że zdają sobie sprawę, niemniej jednak mieli taki, powiedzmy wybór, albo nie robią  

w ogóle i nie wiadomo, czy kiedykolwiek to zrobią, bo to nie są, jak powiedział, w tych 

rankingach sprawy, jeżeli ktoś przegapi i odpuści, to później może się na długo 

pożegnać, natomiast jest kwestia tego, że burmistrz w pierwszej wersji sprawiał 

wrażenie, że to zrobi, jeszcze gorzej byłoby gdyby zrobili w sumie ten odcinek  

i rozebrali go, co byłoby już społecznie nieakceptowane. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu skierował słowa do pana 

kierownika, że nie do końca się z nim zgadza, bo gmina Wieluń uważa, że trzymała 

tę bardzo ważną dla mieszkańców Gaszyna i Wielunia ścieżkę i chciał tylko 

powiedzieć, że plany budowy tej drogi średnicowej od ul. Częstochowskiej  

do Gaszyna powstały już ok. 35. lat temu. Dodał, że 35. lat trwa właściwie dyskusja, 

wykup działek, planowanie tej drogi i uważa to za sprawę kuriozalną, że GDDKiA 

dała się, jakby można tak powiedzieć, wmanipulować w tę całą sytuację  

i szczerze mówiąc, biorąc pod uwagę tyle lat planowania tej drogi nie wierzy,  

żeby to było w najbliższym czasie zrobione, więc to jest dla niego absurdalne.  

 Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że trudno mu tutaj wypowiadać się, jako rzecznik miasta Wieluń.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta Wieluński powiedział, że nie pytają  

o miasto tylko o GDDKiA. 
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Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że już tutaj mówił, jakie było podejście GDDKiA, mogli stracić te pieniądze i nic nie 

zrobić.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że do tego  

nie piją, żeby robić, czy nie robić tylko ich dziwi, że jako GDDKiA robi odcinek  

i nie ma uzgodnionego z miastem, czy burmistrz wykona to rondo, w jakim terminie, 

czy nie wykona. Dodał, że po prostu zostawił Was z niczym. Dopowiedział, że pan 

Orzeł nie jest nawet w stanie dzisiaj odpowiedzieć, czy burmistrz wykona to w ciągu 

2 lat, czy 3 lat, czy 5, niech mi pan odpowie. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że niech pan burmistrza zapyta.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że pan Orzeł 

broni burmistrza, a nie GDDKiA. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że swoje zrobią i to jest pierwsza podstawowa rzecz. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że właśnie  

nie zrobiliście swojego. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że jest decyzja ZRID-u i ją wykonują w całości i nie ma tu, że nie zrobią. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że dobrze, w jakim 

terminie? 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że zrobią to do 7. maja, jeżeli tylko nie będzie poprawek. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że pan Orzeł  

nie rozumie. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że panowie niczego nie rozumiecie, albo stracimy pieniądze, albo nie. Zapytał,  

czy dajecie jakieś pieniądze na to, żeby tu nam wytykać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chce 

to uporządkować.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA dodał,  

że nie dajcie pieniędzy, więc proszę przyjąć do wiadomości, że my z dobrej woli 

robimy to i niestety jeszcze bardziej niebezpiecznie będzie, jeżeli tych zatok  

nie będzie, są dwie zatoki na przykład i dojścia do nich, tu oczywiście nie ma. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o spokój, 

dodając, że odbiera głos, analizując to wszystko, o ile dobrze kojarzy, wracając  

na chwilę do historii, to najpierw powstał projekt na obwodnicę tę wschodnią, znaczy 

tę opolską łączącą ul. Częstochowską z Opolską. Skierował się do pana kierownika, 

jeżeli się myli, to prosi, aby go poprawić, bo może też to są informacje tylko 

medialne, a faktycznie nie było tego, bo tak też mogło być i wasz projekt powstał 

pewnie później, tak? 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że te projekty ul. Popiełuszki były już bardzo dawno, bodajże w 2018 roku, były  

w wersji rzeczywiście takiej, że ten odcinek ostatni między Gaszynem  

a ul. Częstochowską był skrzyżowaniem skanalizowanym i to było bodajże w 2018 

roku uzgodnione. Dodał, że miasto nie realizowało z jakiś tam powodów, trudno mu 

powiedzieć jakich, natomiast ponieważ była presja wykonania tego ciągu pieszo-

rowerowego my, tzn. służby inwestycyjne naszego oddziału, bo przecież nie Rejon  

w Wieluniu, przygotowywały projekt tejże ścieżki i ciągu pieszo-rowerowego, 

dokonały wykupów, w sytuacjach spornych to jeszcze, przynajmniej trzy sytuacje były 

sporne. To też nie było tak, że na każdym etapie było to oprotestowywane, także  

to nie jest tak, że wszyscy tam się cieszyli, albo przynajmniej chcieli ugrać coś przy 

okazji, bo wiadomo tam jakieś działki były sprzedawane, kupowane przez nas i gra 

wiadomo, jak nie wiadomo o co, to chodzi o pieniądze i to też miało miejsce, także  

na pewno ten ciąg pieszo-rowerowy z tą nieciągłością nie jest absolutnie dla nas,  

że tak powie, chlubą ani tym, żebyśmy się tutaj cieszyli z tego, natomiast  

nie mogli zrobić, biorąc pod uwagę te plany miasta, czegoś, co by rozbierali,  

bo w sumie to nie jest tanie i żeby to nie służyło. Dodał, że nawet samo oświetlenie 

jest poprawą bezpieczeństwa, które wykonali, więc to nie tak, że zatoki są poprawą, 

dojścia do zatok, więc ta nieciągłość oczywiście jest i też się tutaj nie cieszą z tego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu skierował się do pana 

kierownika z pytaniem odnośnie przejścia dla pieszych przy Powiatowym 

Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w odpowiedzi, która przyszła w zeszłym roku – 

22. czerwca jest napisane, że to przejście, z tzw. sygnalizacją wzbudzaną przez 

pieszych jest zaplanowane na lata 2022-2023 i chciał zapytać, kiedy można się 

spodziewać takiego przejścia, przy tzw. Domku Harcerza. 
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Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że myśli, że nie w tym roku, bo cały ten program jest w trakcie opracowania, muszą 

na to być pieniądze. Dodał, że tak jak mówił, na samo bieżące utrzymania mają 60% 

tego, co w ubiegłym roku, więc nie ma w tej chwili w planie, przynajmniej Wydział 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego czegoś takiego nie umieścił, jeżeli chodzi o ten 

rok, natomiast sprawa przygotowania, to w tym roku może rzeczywiście mieć 

miejsce, dodał, że przygotowania dokumentacyjnego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że tylko ma 

pytanie w tym punkcie 3 rozpoczęcie inwestycji pn.: Budowa oświetlenia 

dedykowanego na przejściach dla pieszych w ciągu drogi krajowej nr 42. Zapytał,  

czy 42 to sięga tutaj gdzieś u nas, bo to jest bardziej powiat pajęczański.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że nie sięga. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że jest 42  

i nie wie czemu tu jest. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że może jest jakaś pomyłka, może chodzi o 45.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

bo właśnie dlatego szukał.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że na pewno nie, jeżeli nie jest to przekłamanie cyfrowe, trudno mu odpowiedzieć, 

tego pisma nie sformułował. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że sobie  

to wypisał.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że to jest absolutnie powiat pajęczański. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu poprosił, aby sprawdzić 

to do sesji i wyjaśnić czy chodzi o drogę nr 43, czy 45. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA odpowiedział,  

że będzie to wyjaśnione. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Skierował słowa do pana Bogusława Orła 

i powiedział, że prosimy to wyjaśnić.  

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA powiedział,  

że tak, wyjaśnimy to. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że sesję 

mamy zaplanowaną na 25., dobrze by było, żeby ktoś się pojawił z GDDKiA. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA dodał, że też by 

chciał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że pan przewodniczący oczywiście wystosuje prośbę, zaproszenie na tę sesję. 

Powiedział, że zamyka ten punkt i dziękuje panu Orłowi. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik Rejonu Wieluń GDDKiA również 

podziękował i powiedział, że życzy spokojnych świąt i zdrowych, emocje jakie żeśmy 

tutaj… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że również. Dodał, że zawsze są przy drogach, więc spokojnie. 

Pan Bogusław Orzeł – kierownik rejonu Wieluń GDDKiA dopowiedział,  

że za długo pracujemy, żeby nie mieć orientacji w temacie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji  

i remontów na drogach krajowych znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego 

w roku 2022 – temat sesyjny. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na CXXXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu złożył wniosek dotyczący wystąpienia do GDDKiA Oddział  

w Łodzi w sprawie udzielenia pisemnej odpowiedzi Zarządowi Powiatu w Wieluniu  

w jakim terminie Burmistrz Wielunia wybuduje brakujący odcinek ścieżki pieszo-

rowerowej przy DK45 na odcinku Gaszyn-Wieluń, pominięty przez GDDKiA  

ze względu na plany władz miasta, które chcą w tym miejscu wybudować rondo. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął powyższy wniosek przez aklamację.  
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Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą 

planowanych inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących 

się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest ktoś 

z Zarządu Dróg Wojewódzkich, obawia się, że ich nie będzie.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś wie, 

gdzie jest ten remont, na jakim odcinku. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że odcinek 

znamy, ale gdzie, nie wiadomo.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

chwili to jest remont w samym Działoszynie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że chodzi  

o tę drugą drogę Masłowice. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu kontynuował, że 481,  

to jest na Łask. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że na 

Widawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził  

i powiedział, że to jest ten odcinek. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że planuje 

się.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dopowiedział, że tu jest 

podana.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że na ten 

rok. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu kontynuował, że 23 km, 

tylko. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że to jest dosyć 

długi odcinek. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest  

od Szynkielowa w stronę Widawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

prace trwają tam, poszerzyli te pobocza, wysypali destruktem. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dopowiedział, że to chyba 

kiedyś pan marszałek mówił. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

destruktem wysypali te pobocza.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że wąski odcinek 

właśnie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, że jest 

połatana droga takimi pasami, szczególnie pobocza. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że przez 

domniemanie muszą przyjąć w takim razie tutaj informację. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

musimy przyjąć informację, tzn. zapoznać się z informacją. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że dobrze by 

było, jakby na sesję ktoś przyszedł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

żeby przekazać to na sesję Rady Powiatu, zgodnie z planem pracy Rady. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

wczoraj był na spotkaniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czemu ten 

trzeci wariant nadal istnieje, chociaż teoretycznie minister Adamczyk wtedy  

na spotkaniu mówił, że go wykluczamy praktycznie. Dodał, że już nie chciał pytać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że firma 

chyba zgodnie z umową to robi, 3. ewentualne warianty. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

prościej byłoby zostawić 2. warianty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zamyka ten punkt, zgodnie z decyzją Zarządu ten materiał został przekazany  

na Komisję i sesję Rady Powiatu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach 

wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022 – temat 

sesyjny i przekazał na posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu i na sesję Rady Powiatu w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

     Pkt 7 

Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2022 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownik 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu – panią Alicję Krzemień, naczelnika Wydziału 

Komunikacji, Transportu i Dróg – pana Macieja Brysia. Powiedział, że pani kierownik 

przygotowała tutaj w formie tabelarycznej informację o zadaniach inwestycyjnych. 

Zapytał, czy pani Krzemień chciałaby coś dodać. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że jeśli  

są pytania to chętnie odpowie. Przedstawiła krótko przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy widzi 

zagrożenie terminowe zakończenia tego odcinka Drobnice – Raduczyce, Dębiec – 

Niemierzyn. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że też 

porozmawiała nawet z inspektorem, powiedział, że nie, że powinni się wyrobić, bo 

ten odcinek Dębiec jest skończony, tam może tylko jakieś znaki, czy takie 

kosmetyczne sprawy, a tutaj, że jest dobrze. Dodała, że na Małyszynie też są 

rozpoczęte roboty, Rychłocice – Gabrielów zrobiona jest kanalizacja w Strobinie, 

mają przejść teraz na Rychłocice robić kanalizację. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że właśnie chciał o to zapytać. Zapytał, czy są pytania do pani kierownik do tego 

punktu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach ”za”) przyjął 

informację Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych  

na 2022 r. – temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu; nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba ) 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiącej 

podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2021/2022. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trochę 

w tym roku środków poszło.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że poszło, bo w tym roku jeszcze od stycznia do końca marca nie było tak źle, gorsza 

była końcówka poprzedniego roku. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że w sumie 

40 000 zł tylko więcej w sumie w tym roku było niż w tamtym, także nie aż tak 

strasznie, tak przynajmniej z tej informacji z tamtego roku wynika. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma jeszcze pytania do pani kierownik. Udzielił głosu członkowi Zarządu – panu 

Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał: czyli nie 

korzystaliśmy z załadunku zewnętrznego w ogóle. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

tutaj jest rozpisane, ile na ładowaniu było 200 motogodzin i tutaj musiałaby zapłacić  
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z umów zleceń, to w sumie to kosztowało, ładowania plus to, co jeździł na naszej tej 

piaskarce, na ciągniku, to razem oni mieli stawkę taką samą, to wyszło 5730 zł 

brutto. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu poprosił, aby odpowiedzieć, 

skąd wynika ta różnica między piaskarką „FrankoMax” i „Świercz” cenowo. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że cenowo, 

bo „Świercz” ma cenę tańszą za kilometr, przetarg i po prostu tak każdy może dać 

tutaj, „FrankoMax” dał, chociaż ma naszą piaskarkę, ale dał cenę droższą i już nie 

mówi o innych, bo oni mieli swoje piaskarki, na swoich samochodach, to już cena też 

była droższa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zadał pytanie, czy myślała 

pani nad zakupem jakiegoś urządzenia do posypywania chodników i umieszczenia 

na naszym, tym mniejszym ciągniku. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że można 

by było kupić tylko kwestia pieniędzy. Dodała, że 12 km akurat na tych chodnikach  

to nie było dużo, bo na chodnikach to była kwota 5200 zł. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dopowiedział, że co roku 

5000 zł, to jeden rok i mamy takie urządzenie, takie małe do chodników na ten 

ciągniczek najmniejszy. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że trzeba 

by było na tego ZETOR-ka, bo ten jest najlżejszy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że warto 

pomyśleć, bo to nie jest drogi sprzęt, a jednorazowy taki zakup.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w przyszłości to trzeba pomyśleć o tym, co żeśmy planowali, bo tak patrząc  

na bieżące utrzymanie, że ta emulsja, mówi o tym, co kiedyś mówił, nie wie, czy tutaj 

to przedstawiał, trzeba się zastanowić nad zaplanowaniem w budżecie, alby gdzieś 

pozyskać środki, nie wie jak to jest, na taką maszynę, którą zapina się do ciągnika, 

ona frezuje, przerabia to lub zsypuje się tylko jakąś część masy i są dosłownie takie 

łaty zrobione.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała,  

że ta maszyna to bardzo drogo kosztuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 75 tys. zł.  
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Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że nie,  

więcej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

tak zdrożało.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że to jest dużo 

droższe, jeszcze trzeba mieć ciągnik chyba 200 przynajmniej koni. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że ona tu 

myśli, żeby kupili większą skrapiarkę, przynajmniej tę pięćsetkę, nie wie, czy tysiączki 

są, musiałaby się zorientować, bo ta trzysta pięćdziesiątka to jest mała. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dobrze, będą nad tym myśleć. Zapytał, czy jeszcze są pytania. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dopytał, czy zostało około 

478 ton tak, do posypywania i to jest na placu zgromadzone. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiącej podsumowanie akcji 

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022 (głosowało 4 

członków Zarządu; nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

jakieś pytania są, jakieś uwagi, jeżeli chodzi o bieżące utrzymanie, żeby pani 

kierownik wiedziała. 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że wnioskuje  

o tę drogę Skomlin – Wichernik, tam są takie 3 potężne dziury, które nie umożliwiają 

normalnego przejazdu prawym pasem w kierunku Wielunia, ale one są takie bardzo 

głębokie i proponuje tam uzupełnić kamieniem i dopiero na wierzch. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że oni tak 

robią, tylko jak zasypali kamieniem gdzieś tam, bo nie było masy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powtórzył, że mówi,  

że to jest głęboka dziura, gdzieś około 15 cm, tam można zawieszenie urwać. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że to już po 

świętach, bo teraz już dzisiaj to nie wyrobimy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odniósł się do ograniczenia 

prędkości w Chotowie do 40km/h oraz aby skierować sprawę na Komisję  

ds. Bezpieczeństwa. Problem jest taki, że policja bardzo często chowa się za 

przystankiem i wykorzystuje to ograniczenie. Zapytał, czym się różni miejscowość 

Chotów i to ograniczenie od innych, gdzie jest 50km/h. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że 50km/h 

ograniczają znaki teren zabudowany i nie potrzeba ustawiać innych znaków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał, że był 

wniosek, co następnie omówił.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że był to 

wniosek mieszkańców o ograniczenie ze względu na kościół.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest 

tam słaba widoczność jak ludzie przechodzą do kościoła.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że tam nie ma przejścia, 

teraz jest chodnik przez całą długość, przy kościele jest odgrodzone, więc naprawdę 

nie widzi sensu, żeby tam było 40km/h.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby Komisja 

zbadała to jeszcze raz. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że muszą być 

widoczni. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie są widoczni  

i przed świętami nałapali w ciągu dwóch dni tyle osób i ludzie jadą 50km/h-52km/h. 

Znak jest bardzo daleko i jak z Mokrska ktoś wjedzie to nie ma ograniczenia,  

bo na bocznych drogach nie ma ograniczenia, że wjeżdża na drogę gdzie jest 
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40km/h. Zawnioskował o podniesienie do 50km/h, o ściągnięcie tych znaków. Myśli, 

że jest tam na tyle bezpiecznie, że to 50km/h nie będzie problemem.   

 

Na CXXXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu złożył wniosek w sprawie wystąpienia do Komisji  

ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego o rozeznanie możliwości 

usunięcia znaków drogowych ograniczających prędkość do 40km/h w miejscowości 

Chotów.  

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektor 

PCPR – panią Beatę Korczewską. Powiedział, że materiał jest obszerny, ciekawy. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby do tego materiału coś dodać, czy raczej 

czekamy na pytania. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że czeka na pytania, bo to jest materiał, który robimy co roku, jest to ocena na druku 

sporządzonym przez ministerstwo i my tylko uzupełniamy tam dane dotyczącego 

naszego powiatu i naszych jednostek.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma tylko 

taką drobną uwagę, to jest jakiś błąd edytorski, brakuje mieszkańców mężczyzn.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że to jest co roku, zgłaszają tę kwestię, tabelki są wygenerowane przez system, jest 

błąd w GUS (Główny Urząd Statystyczny), natomiast co roku każdy powiat ma 

problem, że niby nie ma mężczyzn w tym wieku.   

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał czy to jest to,  

co nam Powiatowy Urząd Pracy taką informację przekazuje.  
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 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła i dodała, 

że to są dane z GUS-u, to są dane zasilane ze sprawozdań wszystkich jednostek, 

które funkcjonują na terenie powiatu. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dopowiedział, że środki 

finansowe na wydatki na str. 49, tam jest prognoza na 2022 rok. Zapytał, czy pani 

dyrektor nic nie przewiduje tj. wzrostu na PCPR tylko ogólnie na DPS-y, a u siebie 

zostawia to samo. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że na ten moment jest. Dopytała, czy chodzi o prognozę na 2022, tak? 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

już mówi, napisał str. 49 tylko nie wie, czy 49 opracowania, czy strona.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że ona ma 

tutaj 47 stron.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to nie 

może być. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że to 49 

będzie w materiałach, czyli 49-4=45. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że tak.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu dodała,  

że na poziomie z tego roku. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy planów  

nie zmieniała pani w stosunku do 2021, bo tam PCPR ma te same, oprócz  

DPS-u, wzrost ok. 8% i ogólny wzrost tam wyszedł w związku z tym 5%, bo cała 

reszta została jak gdyby bez zmian. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu dodała, że na ten 

moment jest bez zmian. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że wykresy 

są z automatu, tu nic nie wymyślimy, niektóre są dziwne z tymi wskaźnikami 

specjalizacji, jakieś 66%, 50, później 0, to jak to wyglądało 2/3 i 1/2 i 0, i na osiach 

wskaźnik 9,99 taki, to już chyba nie od pani zależy. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że nie,  

to są dane GUS-owskie, więc to tak tylko informacyjnie. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał panią dyrektor, 

jak są traktowane tutaj Warsztaty Terapii Zajęciowej, bo w tych tabelkach piszemy 0, 



29 
 

tak jakby nie było, finansujemy w 10%, organem prowadzącym jest miasto i tutaj jak 

to traktować, bo tu jest 0, a piszemy, że niby jest. 

  Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że tak, jest 

rozbieżność, bo w tej ocenie zasobów musi wskazać organ prowadzący, więc 

gdybyśmy my wskazali i miasto byłoby to ogólnie, globalnie w skali kraju, 

zdublowane, u nas są tylko wykazane środki powiatu w tych środkach, które  

są w paragrafie 324, tutaj są wpisywane te środki, którymi powiat dysponuje, 

natomiast jeśli chodzi o samo funkcjonowanie WTZ-u, to wskazuje Miasto i Gmina 

Wieluń. Dodała, że kiedyś było tak, że myśmy to wskazywaliśmy, natomiast   

w pewnym okresie zostało to zinterpretowane w ten sposób, że musi to wskazywać 

organ prowadzący mimo, że to nie są ich środki. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że tam jest 

coś takiego jak Zakład Aktywności Zawodowej (ZAZ), jest wykazany  

w sprawozdaniu, a pod spodem jest napisane, że na terenie powiatu nie funkcjonuje 

WTZ. Zapytał, czy tam ZAZ powinien być? 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu dopytała, w którym 

miejscu? 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na 31 stronie w opracowaniu, tam jest do góry Zakład Aktywności Zawodowej. 

 Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała, że tak 

ZAZ powinien być, to jest błąd.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał,  

czy to wszystko. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, czy są jeszcze pytania do pani dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 852/22 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2021 dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 852/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia „Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-

2030”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak na 

strategię przystało to jest również materiał bardzo obszerny. Zapytał, czy jesteśmy  

w stanie tę strategię wdrożyć.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jesteśmy, ona jest taka naprawdę delikatna, bo wolimy coś zrobić ponad plan,  

niż czegoś nie zrobić. Dodała, że wskazujemy tutaj potrzeby, które są zgłaszane  

nam na ten moment, strategia była konsultowana z Ośrodkami Pomocy Społecznej  

i z wszystkimi instytucjami, które działają w ramach programu. Jeżeli były uwagi,  

bo były uwagi odnośnie przedsiębiorstw społecznych, że funkcjonuje za mało, więc to 

wprowadziliśmy jak gdyby w planie, żeby starać się to rozwijać przez te lata. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy mamy 

jedno tylko, tak? 

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedział, że tak, 

tylko mamy jedno przedsiębiorstwo, nie mamy żadnej spółdzielni socjalnej,  

a to bardzo ważny organ, który pozwala na lepsze funkcjonowanie Warsztatu Terapii 

Zajęciowej, bo osoby w Warsztacie są przygotowywane, później mogą  

w przedsiębiorstwie pracować i powinna być ciągłość, więc tutaj głównie kładziemy 

na ten rozwój, na rozwój pieczy zastępczej i innych. Jest ona delikatna, więc  

na pewno jesteśmy w stanie to zrobić, mamy nadzieję, że jesteśmy w stanie zrobić 

trochę więcej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, to chciał usłyszeć. Zapytał, czy są pytania do pani dyrektor. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

rozumieć, że to będzie cały czas aktualizowane.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 
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Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu kontynuował, że tam 

doszła Poradnia onkologiczna, takie rzeczy będą się zmieniać, nie mamy wpływu. 

Skierował się do pani dyrektor, bo oparte to jest na jakimś tam kolejnym programie, 

mamy tutaj między innymi wymieniony Powiatowy Program Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023, a później jest wymienione, że Powiatowy Program 

Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2022-2023. Zapytał, czy to będzie tylko literówka.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

Program Rozwoju Pieczy musi zgodnie z ustawą na trzy lata być ustalany, więc tutaj 

ponownie literówka, 2021-2023. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że to było na 9 

stronie. 

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

już to ma, poprawią. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 853/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie uchwalenia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwał Nr 853/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu podziękowała  

i powiedziała, że chciała życzyć zdrowych i radosnych świąt.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał życzenia 

również dla wszystkich pracowników. 
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Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym  

w 2022 roku. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Dorotę 

Niezgodę – podinspektora w Oddziale Zdrowia i Spraw Społecznych. Udzielił głosu 

wicestaroście wieluńskiemu. Dodał, że pan Dziuba był w Komisji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził i omówił 

przedmiotową sprawę, podając proponowane kwoty dotacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie kwoty 

1 663,48 zł dla Stowarzyszenia Pomocy Osobom z Zaburzeniami Otępiennymi 

„Antoni” zapytał, czy to będzie tak rozliczone, z taką kwotą, czy zaokrąglić do pełnej 

kwoty.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

możemy, bo oni chcieli tyle i tyle będą mieć, tyle proponujemy. Przeszedł  

do dalszego omawiania sprawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dopytał, ile było dla 

„POPLON-u”? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że 2 250 zł. 

Dodał, że to razem jest kwota 24 913,48 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” tą 

propozycją Komisji. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma takie 

pytanie, bo ograniczenie było 3 000 zł górne, czy nie mieliśmy tutaj? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że 3 000 zł. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu kontynuował,  

że 3000 zł i 25 000 do podziału, tak? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że mieliśmy 

zapisane, że możemy dać maksymalnie 3 000 zł. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy jakby tych 

organizacji się zgłosiło, np. 12, 14, to co by było.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że byśmy 

rankingowali sobie albo zmniejszali kwotę, tutaj uznaliśmy, żeby ich nie zniechęcać 

to zaproponujemy, żeby dać im mniejszą kwotę. Dodał, że było 11 wniosków,  

1 został w trakcie wycofany. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dopytał, że rozumie,  

że nie z powodu tych drzew. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie, mają 

w drugim konkursie, tak zabezpieczyli się, składają do dwóch konkursów to samo, 

więc tutaj tam, gdzie mogli więcej to zostawili, gdzie mniej to wycofali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” tymi 

propozycjami, które przedstawił pan wicestarosta, które są rekomendowane przez 

Komisję Konkursową. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zgodnie  

z propozycjami przedstawionymi przez Wicestarostę Wieluńskiego, 

rekomendowanymi przez Komisję Konkursową postanowił przyznać dotację: 

1) w wysokości 3.000,00 zł dla Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem”, Skrzynno 13, 98-311 Ostrówek, na realizację zadania pn. 

„Zdrowe śniadanie daje moc”; 

2) w wysokości 3.000,00 zł dla Stowarzyszenia „Raduczanie”, Raduczyce 55,  

98-320 Osjaków, na realizację zadania pn. „W dobry nastrój wprawi i kondycję 

poprawi”; 

3) w wysokości 1.663,48 zł dla Stowarzyszenia Pomocy Osobom z Zaburzeniami 

Otępiennymi „Antoni”, ul. Poprzeczna 7A, 98-300 Wieluń, na realizację 

zadania pn. „Poszukiwanie lata”; 

4) w wysokości 3.000,00 zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach, 

Czernice 24 A, 98-320 Osjaków, na realizację zadania pn. „Instruktaż 

udzielania pierwszej pomocy i pokaz sprzętu strażackiego jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Czernicach”; 

5) w wysokości 3.000,00 zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Skrzynnie, 

Skrzynno, 98-311 Ostrówek, na realizację zadania pn. „Razem dla 

bezpieczeństwa”; 
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6) w wysokości 2.250,00 zł dla Stowarzyszenia osób z problemem choroby 

nowotworowej i ich rodzin w Wieluniu „Po prostu Żyj!” os. Wyszyńskiego 41,  

98-300 Wieluń, na realizację zadania pn. „Nie dla nowotworów – żyjemy 

zdrowo i aktywnie”; 

7) w wysokości 2.250,00 zł dla Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków, Koło 

Miejsko-Powiatowe w Wieluniu, os. im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 41, 

98-300 Wieluń, na realizację zadania pn. „Do Torunia po wiedzę i edukację 

prozdrowotną”; 

8) w wysokości 2.250,00 zł dla Stowarzyszenia „Kochaj Mnie”, Mierzyce 150, 98-

324 Wierzchlas, na realizację zadania pn. Impreza integracyjna „Mikołajki”; 

9) w wysokości 2.250,00 zł dla Polskiego Związku Niewidomych, Okręg Łódzki,  

Org. Pożytku Publicznego, Koło Terenowe nr 22, ul. Reformacka 3, 98-300 

Wieluń, na realizację zadania pn. „Coroczne spotkania informacyjne – 

integracyjne kulturalne z okazji Międzynarodowego Dnia Niewidomego”; 

10)  w wysokości 2.250,00 zł dla Stowarzyszenia POPLON, ul. Śląska 23a, 98-

300 Wieluń, na realizację zadania pn. „Weekendowe spotkanie bezalkoholowe 

– zabawa bez alkoholu”. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwalę 

Nr 854/22 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w obszarze aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym  

i prozdrowotnym w 2022 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 854/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze 

środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji 

Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku. 

 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dopytał, czy tutaj  

to ograniczenie to było 4 000 zł? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu panu 

wicestaroście. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że można było złożyć przez tą samą organizację kilka różnych projektów. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

ograniczyliśmy tego. Dodał, że wniosek na przyszłość jest, że będziemy  

to ograniczać do jednego wniosku przez organizację. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że wydaje mu 

się, że nie wykorzystaliśmy. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

wykorzystaliśmy, ale wykorzystamy pewnie w inny sposób zaoszczędzone środki. 

Dodał, że wpłynęło 25. ofert, wszystkie spełniły wnioski formalne, przeszliśmy  

do oceny merytorycznej. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że 23. to jest 92 000 zł, 23. wnioski po 4 000 zł. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził i dodał,  

że 2 oferty po ocenie merytorycznej nie spełniły minimalnego progu punktowego, 

więc zostały odrzucone przez Komisję i 23. oferty zostały rekomendowane Zarządowi  

do dofinansowania i proponujemy wszystkich ofertom dać maksymalną kwotę  

4 000 zł, choć jakby trzeba będzie im też wspomnieć na spotkaniu, że nie wszystkie 

jakościowo były najlepiej napisane, ale zmieściły się w progach punktowych, więc 

tutaj rekomendujemy jak gdyby przekazać i jest propozycja, żeby w najbliższą środę 

zrobić takie przekazanie też tych grantów po południu w Zespole Szkół nr 1  

i zapraszamy już dzisiaj. 
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma tylko 

uwagę gramatyczną, „Wyprawy po wieluńskim”, powinno się chyba „wieluńskim”  

z dużej litery napisać, nazwy krain. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

możemy tutaj ingerować w tytuł. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że wie, 

natomiast to już taka jego uwaga, nie będzie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Powiedział, że pan 

Przewodniczący Komisji Konkursowej przedstawił tutaj propozycje i rozumie,  

że Zarząd jest zgodny, tak wynika z dyskusji, z zaproponowaną kwotą  

dla beneficjentów tego konkursu, ale żeby formalności była zadość to chciałby  

te kwoty przegłosować. Zapytał, kto jest „za” propozycją Komisji Konkursowej,  

aby każdej organizacji przyznać 4 000 zł. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zgodnie  

z propozycją Komisji Konkursowej, przedstawioną przez Wicestarostę Wieluńskiego 

postanowił przyznać dotację: 

1) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia 

„Raduczanie”  z Raduczyc na realizację zadania pn. „voyage”; 

2) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Klubu Pasjonatów 

Historii Wsi Mokrsko na realizację zadania pn. „Co nam w duszy gra …”; 

3) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia dla 

Osób Potrzebujących Pomocy „Razem” w Ostrówku na realizację zadania  

pn. „Prezenty z tego, co mamy dla dziecka, taty i mamy – nowe życie 

odpadów z recyklingu”; 

4) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Młodzi 

Propagują Sztukę w Wieluniu na realizację zadania pn. „Wyprawy  

po wieluńskim”; 

5) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ożarowie na realizację zadania pn. „Śpiewamy Wam już 35 lat!”; 

6) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Młodzi 

Propagują Sztukę w Wieluniu na realizację zadania pn. „Piknik młodzieżowy”; 
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7) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia 

Gospodyń Wiejskich w Młynisku na realizację zadania pn. „Kulinarny Młyn 

w Młynisku”; 

8) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia 

Agroturystycznego Ziemi Wieluńskiej w Osjakowie na realizację zadania pn. 

„Sztuka inaczej – florystyka”; 

9) w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Słowem 

Pisane w Wieluniu na realizację zadania pn. „Młodzi reporterzy z Wielunia na 

tropie historii”; 

10)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia 

Edukacji Budowlanej w Wieluniu na realizację zadania pn. „Ogólnopolski 

Dzień Budowlańca szkół budowlanych – Wieluń 2022”; 

11)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji „Świetna 

Rodzina” na realizację zadania pn. „Rodzinny Turniej gry w kręgle „Rodzina  

to super drużyna””; 

12)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Made  

in Wieluń na realizację zadania pn. „ Przy jednym stole”; 

13)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Made  

in Wieluń  na realizację zadania pn. „EWI SLOW”; 

14)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Stowarzyszenia 

„Łączy nas Wieluń” na realizację zadania pn. „Moja piękna Ziemia Wieluńska”; 

15)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Szkolny Klub 

Sportowy Aktywni ZS 1 na realizację zadnia pn. „WłóczyKije ZS 1 Łączą 

Pokolenia:); 

16)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Koła Gospodyń 

Wiejskich w Chorzynie na realizację zadania pn. „Festyn – indiańskie 

wakacje”; 

17)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Uczniowskiego 

Klubu Sportowego „Piątka Wieluń” na realizację zadania pn. „XV Szachowy 

Turniej Czterech Gmin Biała – Wierzchlas – Pątnów – Mokrsko”; 

18)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Fundacji Młodzi 

Propagują Sztukę w Wieluniu na realizację zadania pn. „Poznajemy Wieluń – 

spacery edukacyjno – integracyjne”; 
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19)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Towarzystwa 

Przyjaźni Polsko – Francuskiej „Bez Granic” w Osjakowie na realizację 

zadania pn. „Odkrywamy na nowo kulturę, zabytki i walory przyrodniczo 

turystyczne Wielunia”; 

20)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Słupsku na realizację zadania pn. „W orkiestrach dętych siła” 

21)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Koła Gospodyń 

Wiejskich w Skrzynnie na realizację zadania pn. „Kolędujemy z KGW”; 

22)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Czernicach na realizację zadania pn. „Udział OSP w Czernicach, 

w tym MDP w zawodach sportowo – pożarniczych w 2022 r.”; 

23)  w wysokości 4.000 zł (słownie złotych: cztery tysiące) dla Polskiego Związku 

Wędkarskiego Koło Szczupak w Wieluniu na realizację zadania pn. 

„Wędkarski Dzień Dziecka”. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

przechodzi do podjęcia uchwały. Zapytał, kto jest „za” podjęciem w takim kształcie 

uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 855/22 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 roku (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 855/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Wieluńskiego w 2022 roku. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tutaj 

tradycyjnie wpłynęła jedna oferta, spełniła wymagania formalne i również minimalny 

próg merytoryczny, więc Komisja zarekomendowała. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma takie 

pytanie, czy spodziewamy się w ogóle, że w tych dwóch punktach będzie wpływać 

więcej niż jedna oferta. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że chyba nie. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że procedury musimy zachować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że procedury trzeba zrobić, bo każda organizacja może wystąpić to mogą być, podał 

przykład ze Szczecina, z Krakowa, a nawet z Cieciułowa, może być każda 

organizacja. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że będą takie wnioski wyciągać, bo kiedyś może też formuły tego 

współzawodnictwa zmienią, nie wiemy dalej co będzie na szczeblu wojewódzkim 

Szkolnego Związku Sportowego, czy to zrzeszenie będzie, więc także ta sytuacja 

może się po prostu zmieniać w tym obszarze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tym punkcie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 856/22 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 856/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

 

  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tutaj 

podobnie też jedna oferta, wymagania formalne zostały spełnione, wymagania 

merytoryczne Komisja bardzo się starała, żeby zostały spełnione, więc 

rekomendujemy do dofinansowania 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

naczelnik chciałby coś dodać. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w zasadzie pan wicestarosta Krzysztof Dziuba 

powiedział wszystko w tym temacie, może jedno zdanie tylko, że jakby wspieranie 

tych dwóch inicjatyw mimo to, że z roku na rok one się poprawiają, jeżeli chodzi  

o wnioski, to jest istotne, bo jednak ogromny obszar zagospodarowanych osób, 

zarówno, jeśli chodzi o LZS-y dorosłych w naszych klubach wiejskich,  

jak i w Szkolnych Związkach Sportowych i na tej arenie wojewódzkiej, czy ponad 

lokalnej, nieźle naprawdę wyglądamy z tymi strukturami, pomimo to, że uczymy się 

wszyscy, a przede wszystkim nasi działacze. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 857/22 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetu Powiatu Wieluńskiego w zakresie 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 857/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Przyjęcie treści projektu Aneksu Nr 1/2022 do porozumienia z dnia 3 stycznia 

2022 r. z Gminą Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki  

w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem treści projektu aneksu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

projektu Aneksu Nr 1/2022 do porozumienia z dnia 3 stycznia 2022 r. z Gminą 

Czarnożyły w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym  

na terenie Gminy Czarnożyły bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, jak teraz  

z cenami jest, coś będziemy zmieniać, czy zostawimy to tak jak jest, a cena jest 

coraz wyższa i tak, także chyba nie ma na razie co dotykać tego. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że uzgadnialiśmy z kierownikami jednostek, że będą śledzili 

na bieżąco zmianę cen jak to wpływa na koszty. 

 

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to są stare zawody. Obowiązek wymagał aktualizacji, opinii 

Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy oraz potwierdzenia współpracy placówki 

oświatowej w zakresie kształcenia z podmiotem gospodarczym, albo z podmiotami 

gospodarczymi i ten wymóg został spełniony przez szkołę w tym przypadku. Dodał, 

że może zaraz jedno zdanie w sprawie drugiej, tzn. nowego zawodu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to może w następnym punkcie, bo to jest rozbite. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że dobrze, one są zbieżnie.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 858/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła  

I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 858/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole I stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tu procedura jest taka sama tylko, że wprowadzamy  

na rynek nowy zawód, ten zawód został uwzględniony już w procesie promocji, jeżeli 

chodzi o Zespół Szkół nr 2. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 859/22 w sprawie uzgodnienia nowego zawodu w Branżowej Szkole I stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 859/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

mamy wyszczególnione w tej uchwale. Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś 

dodać. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że sytuacja dokładnie taka sama, jak w przypadku Szkoły 

Branżowej I stopnia, aktualizacja, zarówno opinii Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy, 

jak i wskazania podmiotów gospodarczych, z którymi szkoła współpracuje. Dodał,  

że dotyczy to zawodów do tej pory istniejących i funkcjonujących w placówce. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 860/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 860/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane – dot. wyrażenia zgody 

dla Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu na dysponowanie 

nieruchomością oznaczoną w ewidencji gruntów i budynków nr 289/1, obręb 8 

miasta Wieluń na cele budowlane w związku z przygotowywaniem wniosku  

do PFRON o grant w projekcie „Kultura bez barier”. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z powodu 

nieobecności pani dyrektor powiedział, że proponuje pozytywnie ten wniosek 

rozpatrzyć. Następnie powitał dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu 

– panią Magdalenę Wicher, która weszła na salę obrad oraz zastępcę naczelnika 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – panią 

Justynę Kałuziak. Udzielił głosu członkowi Zarządu – panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma taki 

wniosek, jak już dojdzie do skutku, to żeby na tej elewacji nie były książki nie 

wiadomo jakie tylko może zadbać o naszą historię i tradycję, żeby to były, nie wiem, 

autorzy, polska literatura, może jeszcze jakaś lokalna, znana. 

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, nawet myślała, żeby był logotyp gdzieś 

wkomponowany, np. powiatu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, że tutaj wicestarosta 

mówił o śpiewniku Dery. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że projekt będzie przygotowany.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, żebyśmy 

znowu nie popadli w przesadę, bo przecież czytamy też zagraniczne książki, 

przecież nie można tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że nie 

można tak.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że można  jakieś 

regionalne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest 

opracowanych kilka monografii gmin, można to też.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że nie zmieścimy 

tego. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że myśli, że uwagi są słuszne. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, żeby to było takie 

różnorodne.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

dopiero projekt.  
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Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu dodała, że tak, być może w ogóle się nie uda pozyskać pieniążków,  

ale ten projekt będzie trwał, jeżeli się uda pozyskać środki, to ten projekt będzie trwał 

dość długo i wtedy może dać do konsultacji już taki faktyczny projekt elewacji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu odpowiedział, że bardzo 

prosimy. 

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu kontynuowała, że będzie można ewentualnie jakieś poprawki zrobić. 

Dodała, że ustali sobie z panem, żeby wziął jakby pod uwagę, że będą poprawki,  

czy jakieś zmiany i konsultacje, jeżeli chodzi o projekt tej elewacji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu dodał, żeby było 

różnorodnie może. 

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że do tego jest jeszcze daleka droga, ale może w ten 

sposób to zorganizować, że po prostu będzie to jeszcze raz uzgodnione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

skarbnik prosił o głos. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że ma pytanie 

czysto finansowe. 

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu dodała, że nie ma wkładu własnego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że nie ma. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że cieszy się 

bardzo. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że już to 

wcześniej z panią omówili. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu dopytał, czy ten projekt 

jest przeznaczony dla instytucji kultury.  

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, dla wszystkich instytucji kultury, teatry, kina. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że PMDKiS 

trzeba zmienić na instytucję kultury bezwzględnie, żeby mogli korzystać z takich 

środków. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że skoro 

wyczerpała się lista pytań przechodzi do głosowania nad projektem uchwały. Zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 861/22 w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele 

budowlane (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 861/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i złożył życzenia świąteczne również dla pracowników. 

 

 

 

     Pkt 20 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź Rejon 

Energetyczny Bełchatów o zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie 

wyrażenia zgody na trasę przyłącza i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy 

teletechnicznej zlokalizowanej na działce 290/2 przy ul. Piłsudskiego 6  

w Wieluniu. 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

nasz budynek. 

Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że to jest temat 

jakby dawny, robiliśmy to 2018 roku i wtedy dawaliśmy zgodę na to przyłącze,  

w 2019 roku inwestycja została wykonana, w 2020 roku zleciliśmy operat i później 

tam jakieś zmiany kadrowe spowodowały, że przestali reagować na nasze pisma, 

zapytania, cokolwiek i teraz się tam jakiś pracownik obudził się, że trzeba skończyć, 
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tylko zmiana jest taka, że zmieniła się sytuacja własnościowa tego budynku i musimy 

tym aneksem nanieść do porozumienia zmiany. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy załącznik 

graficzny się nie zmieni. 

Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że nie zmieni się, bo ta inwestycja jest już wykonana, mamy protokoły wejścia, 

zejścia w teren, wszystko jest zrobione tylko tam byli współwłaściciele w postaci 

gminy i teraz jesteśmy sami, i żeby zrobić akt notarialny ustanowienia tej służebności 

musimy mieć porozumienie z aneksem, zlecimy operat, wycenimy to, stawką  

w operacie była kwota 67 zł, bo tam powierzchnia jest malutka, bo tam jest 1,60 m. 

Dodała, że teraz pewnie będzie troszkę większa, ale to będzie taka kwota. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” 

podpisaniem aneksu. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zawarciu aneksu do porozumienia w sprawie wyrażenia zgody na trasę przyłącza  

i lokalizacji złącza ZP1A dla zasilania szafy teletechnicznej zlokalizowanej na działce 

290/2 przy ul. Piłsudskiego 6 w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 21 

Rozpatrzenie wniosku Gminy Wieluń w sprawie zawarcia trójstronnego 

porozumienia z PGE Dystrybucja S.A. dotyczącego ustanowienia służebności 

przesyłu na działce oznaczonej numerem 94 położonej w obrębie 8 miasta 

Wieluń, której właścicielem w 700/1000 części jest Powiat Wieluński, a 300/1000 

Gmina Wieluń. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu pani naczelnik. 
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Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła krótko 

przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma taką 

uwagę tylko, co do formy, bo próbował wczoraj jakoś to zrozumieć, kto jest 

wnioskodawcą - czy gmina Wieluń, czy PGE. 

Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że wnioskodawcą jest tutaj PGE ogólnie całego przedsięwzięcia. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu wytłumaczył, że forma 

jest dla niego nie zrozumiała tego pisma, w związku z potrzebą zawarcia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dodał, że tam w tytule jest  

„wniosek gmina Wieluń”. 

Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wytłumaczyła, że gmina 

Wieluń złożyła ten wniosek i ona zainicjowała to trójstronne porozumienie, bo tak 

naprawdę wnioskodawcą tego wszystkiego dawno było PGE tak, w 2019 roku 

przyszło do nas z wnioskiem PGE, żebyśmy zawarli to porozumienie i udzielili 

służebności i myśmy to zrobili, zawarliśmy porozumienie, to już było też przedmiotem 

tutaj na Zarządzie i oni to zrobili, tam jeszcze prace archeologiczne były  

w międzyczasie też wykonywane na tym wykopie i jak doszliśmy do kwestii 

notariusza to się okazało, że samo porozumienie od powiatu plus zgoda jakaś 

pisemna od burmistrza nie może być podstawą aktu notarialnego, tylko musi być 

jeden dokument, jako współwłaściciele musimy po prostu razem zawrzeć  

to porozumienie, a ponieważ my jesteśmy większościowym udziałowcem tutaj tak,  

bo mamy 700/1000, dlatego tak burmistrz, może niefortunnie, że to w ogóle burmistrz 

jest ale jak mówiła, zmienił się w PGE pracownik od tych służebności i tak, jak do nas 

bezpośrednio w przypadku II LO ta pani dzwoniła i się kontaktowała w tej sprawie  

i wyjaśnialiśmy tę zaległość, to tak widocznie ona się tam skontaktowała z miastem, 

bo to miasto jest inwestorem dalszym tej całej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wiadomo, 

kto będzie instalował.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy członkowie 

Zarządu mają jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zawarciem 

porozumienia. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zawarciu trójstronnego porozumienia z PGE Dystrybucja S.A. dotyczącego 

ustanowienia służebności przesyłu na działce oznaczonej numerem 94 położonej  

w obrębie 8 miasta Wieluń, której właścicielem w 700/1000 części jest Powiat 

Wieluński, a 300/1000 Gmina Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pani Justyna Kałuziak – zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami podziękowała i złożyła 

świąteczne życzenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu podziękował. 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu w nawiązaniu  

do środków Zespołu Szkół nr 2 na sprzęt komputerowy zapytał, czy 48 000 zł będzie 

brakować do tego założenia, które on podał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tak, będzie 

brakować, ale musi sobie poradzić. 
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Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że poradzi sobie, tak 

uważa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dopowiedział, że musi sobie 

poradzić, bo później będzie następny punkt, o którym powie, gdzie musimy mieć  

to gdzieś tam w tyle głowy. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że dobrze. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu kontynuował dalsze omawianie 

sprawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 862/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 862/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, 

czy te 5 mln to będziemy mieli jako zmiana nazwy. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział,  

że w inwestycjach zmieniamy właśnie tę nazwę, żeby to ujednolicić z wnioskiem  

szpitala. Dodał, że my, jako otrzymując dotację z COVID-a 19, z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych, nie ma konkretnej nazwy, a żeby już, bo chciałby 

żeby następnym Zarządem po sesji 25., żeby Zarząd podjął uchwałę w sprawie 
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przekazania tej dotacji i nie wie, czy w tym samym dniu, albo w dniu następnym, 

podpisać już umowę z ZOZ-em, ale żeby to ZOZ miał też taką samą nazwę przy 

finansowaniu. Powrócił do dalszego omawiania przedmiotowej sprawy. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy wstawiamy 

to 360 tys.zł - gdzie, na ten rok normalnie, czy przerzucamy cały czas. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, mamy to, 

jest to tak, w łącznych nakładach finansowych jest to 424 tys.zł, w limicie,  

bo w tych łącznych nakładach finansowych w tej tabeli, w tej kolumnie są wszystkie 

wykonane do tej pory rzeczy, nie ma planu na lata następne, na 22r. nie mamy  

nic zaplanowane, natomiast na 23r., 24r, 25r. zaplanowaliśmy, żeby to było w WPF, 

żeby to było ujęte, natomiast 360 tys. zł to są już wykonane rzeczy.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, czyli te do tej 

pory wykonane. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu potwierdził i dodał, że koniec, 

nic nie planujemy dalej, kontrola powiedziała, żeby te zadania, które zostały 

wykonane, wieloletnie, żeby one były ujęte w WPF. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jak teraz 

zaczynamy inwestycję jakąś z wykonanego planu to co, przerzucamy.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu kontynuował, że jako 

wykonanie inwestycji tam już wykonanej. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powtórzył, że zmniejszymy  

to, a dołożymy nowe zadanie i powiemy, że tam już tyle żeśmy wykonali na tym 

zadaniu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są jakieś pytania tutaj do pana skarbnika. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 863/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 863/22 stanowi załącznik do protokołu.   
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, że stary 

plan mamy już prawie wykonany tylko teraz wszystkie nowości. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że raczej tak. 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia i prowadzenia przez 

Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że tutaj jest wszystko jasne, jest zgoda gminy Wieluń i jest potrzebne zawarcie 

takiego porozumienia. Zapytał pana naczelnika, prawda? 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził i poprosił tylko o usunięcie z naszego projektu zapisu,  

że ewentualnie gmina z własnej inicjatywy mogłaby partycypować w jakiś kosztach 

związanych z realizacją zadania, strona nie przystała na taką propozycję, w związku 

z tym usunęliśmy ten zapis. 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dopytał,  

czy proponowaliśmy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

było to zaproponowane. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że tak, jest zapis. 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odniósł się  

do przekazywania subwencji.  

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że dotyczyło to dodatkowych. 
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 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że przekazywanie 

subwencji będzie następowało w drodze, jeśli oni nam będą przekazywać subwencje, 

czy będziemy dostawać.  

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że my powinniśmy się zgłaszać.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że właśnie 

chciał poruszyć tę sprawę, czyli w następnym roku budżetowym zadanie, jakim jest 

powstanie przedszkola specjalnego będzie ujęte właśnie w naszych potrzebach 

finansowych, jeżeli chodzi o subwencje bezpośrednio. 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, z organizacją i będziemy to zgłaszali, i rejestrowali  

w Systemie Informacji Oświatowej. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu dodał, że jest kwestia 

tych czterech miesięcy, od września do grudnia, musimy ponieść koszty.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że może się pojawić sytuacja, ale nie ukrywa, że to 

naprawdę wyjątkowa sytuacja by była, ponieważ jest rezerwa oświatowa subwencji 

ogólnej i gdyby taki obszar był zaznaczony, jako możliwy do pozyskania środków już 

na zrealizowane zadania i poniesione koszty, to wtedy byłaby taka szansa. Dodał,  

że to takie gdybanie, nie chciałby o tym w tej chwili mówić. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał  

o to ograniczenie, to chyba do listopada, jak to tam jest z tą rezerwą. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że będą na kolejny rok budżetowy i nie jesteśmy w stanie… 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wie, ale tam było do listopada. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak jest określone w różnych kategoriach różne terminy, 

w których można z wnioskiem występować, np. inny termin dotyczący refundacji  

za odchodzących na emeryturę, tam są szczególne przyczyny związane  

z ponoszeniem wydatków, np. jakiejś tam klęski, czy inne tego typu rzeczy albo silny 

wzrost zadań oświatowych. 
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, o przekazanie jakby 

dodatkowych środków przez organ prowadzący jakby te przedszkola, czyli 

podpiszemy porozumienie z gminą, kto podejmuje decyzje – jednoosobowo organ 

wykonawczy? 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poprosił o powtórzenie, bo nie zrozumiał. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że napisaliśmy 

do gminy o przekazanie środków i kto powinien podjąć tę decyzję. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopytał, że ze strony gminy? 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak, organ 

wykonawczy, bo nie spytał. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński kontynuował, czy Rada 

Miejska o tym… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

wiemy. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji skierował się do pana starosty i powiedział, że nie wie, czy mówią o tej 

samej sprawie teraz, bo on mówi o tym, że w porozumieniu jest usunięty zapis, 

niezwiązany z wystąpieniem. Zapytał, czy mówi o tych 3. miesiącach teraz. Dodał,  

że nie, on mówił o tym, że mieliśmy zrobić o ewentualnie dodatkowym świadczeniu 

na realizację tego zadania ze strony gminy i na to gmina się nie zgodziła, tam nie 

było wskazania, że to chodzi o ten okres 4. miesięcy. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że pyta o ten 

okres 4. miesięcy. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że musi sprawdzić, wie o co chodzi. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński kontynuował, że jak 

rozmawialiśmy wtedy w Zduńskiej Woli, to tworząc przedszkole specjalne pani 

dyrektor miała jakby deklarację od gminy, gdzie dzieci z tych gmin uczęszczały,  

że oni na te 4. miesiące podzielą się tą subwencją, bo oni tak, czy tak tę subwencję 

mają wykazaną. 
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Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że sprawdzi. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że oni dostali  

te pieniądze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

Zarządu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 864/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń 

dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału 

Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 864/22 stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 25 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022r. 

środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego na 

potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej – kontynuacja sprawy z CXXXVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 08.04.2022r. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pan 

skarbnik powiedział o tym wniosku, ale tutaj pan dyrektor przedstawił ten dodatkowy 

materiał. 

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że nie widzi tam 

np. w wymaganiach tego analizatora, czy tej spawarki do światłowodu. 

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że to jest 

urządzenie do łączenia spawarki nie ma jako takiej tam.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że myśli, że ma 

rację mówiąc, że poradzi sobie. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,   

że dobrze, czyli wniosek jest pozytywnie rozpatrzony w kwocie niecałe 140 tys. zł  

na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminacyjnego. Zapytał, kto jest „za”. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. środków finansowych  

na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego na potrzeby wiosennej sesji 

egzaminacyjnej w wysokości niecałych 140 tys. zł – kontynuacja sprawy z CXXXVI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 08.04.2022 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

 

 

 

Pkt 26 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chciał 

tutaj poinformować o złożeniu wniosku dotyczącego rezonansu magnetycznego. 

Dodał, że ten wniosek będzie rozpatrywany w ramach rezerwy premiera. Zapytał 

pana wicestarosty, czy dobrze mówi. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński potwierdził. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że tutaj musimy, jeżeli otrzymamy ten rezonans to myśmy tutaj składali 

oświadczenie, że zabezpieczamy w tym momencie i będziemy musieli  

1 mln 100 tys. znaleźć, bo tylko dofinansowanie może być maksymalnie w kwocie 

80%. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że możemy 

ściągnąć z poręczeń, tylko i wyłącznie z poręczeń na SP ZOZ. 
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Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu skierował się do pana 

skarbnika, że 1 mln 100 tys. to maksymalnie 80% mamy, czyli 1 mln 100 tys. 

minimum musimy mieć, teraz kwestia, czy będziemy mieli 80%, czy np. 60%, bo jak 

będziemy mieli 60%... 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że jak wyjdzie ZS nr 3  

to będzie problem. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, ile tam zostało 

jeszcze. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że właśnie  

jak to zrobimy, musimy mieć świadomość, że jeżeli to zrobimy, to nie zrobimy 

następnych dróg, czy następnych rzeczy. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu potwierdził,  

że dokładnie tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że te drogi  

to musimy, bo mamy zabezpieczone. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopowiedział, że chyba, żeby 

wyszły jakieś dodatkowe koszty, czyli zwiększone koszty. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu powiedział, żeby 

zważyć na to, że już mamy pierwszy przetarg w Czarnożyłach, gdzie 120 tys. zł 

daliśmy, a musimy dołożyć już np. i przy następnych podejrzewa, że będzie to samo. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że tutaj czeka w tym 

momencie na Pątnów i Ostrówek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Pątnów i Ostrówek, a jeszcze Skrzynno, Gromadzice, także tutaj zostali 

Koledzy poinformowani. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze złożonym wnioskiem  

o dofinansowanie ze środków budżetu państwa zadania pn. „Zakup rezonansu 

magnetycznego oraz wyposażenie pracowni w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu”. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze jest jedna sprawa, Powiatowa Społeczna Rada zwróciła się do pana 

burmistrza Okrasy o utworzenie miejsc postojowych dla samochodów, dla osób 

niepełnosprawnych, tam chodzi o ul. Piłsudzkiego, gdzie jest Urząd Stanu Cywilnego. 

Dodał, że myśli, że to pismo przekierujemy.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zwrócił uwagę, że to jest 

pismo do wiadomości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że faktycznie, tylko do wiadomości, także chciał poinformować. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych z dnia 08.04.2022 r., przekazanym  

do wiadomości Zarządu Powiatu w Wieluniu, stanowiącym prośbę skierowaną  

do Burmistrza Wielunia w sprawie wyznaczenia miejsca parkingowego dla osób 

niepełnosprawnych na parkingu przy ul. Piłsudskiego 14, gdzie mieści się budynek 

Urzędu Miejskiego w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze jest Apel Marszałka Województwa Lubelskiego i chciałby poznać 

stanowisko, myśli, że też mamy swoje rzeczy, że tutaj nie wspieramy. Zapytał,  

czy ma ktoś odmienne zdanie. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że jak 

będziemy mieli czym, to wesprzemy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że w ogóle nie 

rozumie czegoś takiego i zapytał, co można zrobić z takim apelem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że każdy ma swoje, bo to na konwencie było poruszane. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że myśli, że raczej ten apel jest kierowany, bo myśli, że jest 

powszechny,  do samorządów w Polsce, do tych, którzy to zgromadzą, albo nie mają 

jak gdyby tych kanałów do przekazania i to też jest może takie liczenie, że jestem 
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Urzędem Marszałkowym Lubelskiego, jeżeli chcecie, macie potrzebę, to możecie 

współpracować z nami, pomożemy wam przerzucić te zgromadzone dary,  

czy zawieźć środki pomocowe na granicę, czy na teren Ukrainy, ale to jest jego takie 

ogólne wrażenie z treści pisma. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy te dary, które 

były zbierane w Zespole Szkół nr 1 są już rozdysponowane. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że to jest cały 

czas w toku płynnym, to, co przychodzi to jest rozdysponowane na miejscu,  

co wiemy, że nie rozdysponujemy na miejscu, a przyda się na Ukrainie, to wysyłamy 

na Ukrainę, tak to wygląda. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że może coś 

z tej puli, by trzeba było wesprzeć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zamknie posiedzenie i porozmawiają na ten temat. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z Apelem Marszałka Województwa 

Lubelskiego w sprawie Ukrainy z dnia 29.03.2022 r. 

Materiały w ww. sprawie stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu zapytał, jak z tymi 

środkami na rachunku Fundacji, czy tam coś się zmieniło, jak to jest w ogóle  

ze sprawozdaniami z tego, bo to „wisi w powietrzu”. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że na 

razie z tego nie korzystamy, bo jest uchwała o zakresie i formie pomocy, są tam 

uwagi i dzisiaj żeśmy dyskutowali, nie możemy też uchwały Zarządu podjąć, dopóki 

to nie byłoby opublikowane. Dodał, że organ nadzoru prawnego stoi na stanowisku, 

że to w ogóle nie podlega publikacji, bo to nie jest akt prawa miejscowego  

i propozycja jest taka, że pani radca Michalska wyszła z założenia, że należało 

poczekać, jak ta uchwała zostanie uchylona, ale wyprzedzając, żeby tego nie było, 
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my możemy tę uchwałę z 25.04. uchylić i bez tego paragrafu 3, że podlega 

opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego, bo tylko tam był 

ten jeden zarzut, że to nie podlega publikacji - podejmujemy i wtedy robimy uchwałę 

Zarządu Powiatu uściślimy, co możemy z tych środków, zarówno z tych, co są 

zgromadzone na koncie Fundacji, tam jest około ponad 30 tys. zł, z tego co wie. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu Powiatu dodał, że to nie za 

bogato. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że należałoby wiedzieć, kto w ogóle z tych uchodźców zamierza dłuższy czas 

przebywać na terenie naszego powiatu, którzy już się zdecydowali i dla tych osób 

można z tych środków z tej Fundacji pomyśleć o nauce języka polskiego, z tych 

środków można im to zafundować. Urząd pracy kierując kogoś do pracy, czy na 

staże (tylko nie na te staże dla uchodźców tylko traktowani, jako normalni, stale 

przebywający na terenie powiatu), to wymagany jest tzw. certyfikat. Dopowiedział,  

że my takiego certyfikatu, czy zaświadczenia nie wydamy, bo nie jesteśmy ośrodkiem 

szkoleniowym. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, kto chce tego certyfikatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że ostatnio mówiła na Zarządzie pani dyrektor Pilarczyk z urzędu pracy. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że może w instytucjach jakiś. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w instytucjach między innymi tak, ale w stopniu komunikatywnym, jeżeli 

pracodawca widzi, że ma jakieś doświadczenie to szansa zdobycia pracy jest 

większa i takie zaświadczenia ośrodki szkoleniowe wydają, czy to w zakresie 

edukacji, czy gdzieś i to jak gdyby jest dokument, który potwierdza, ale zobaczymy 

jakie będą potrzeby, bo obawia się, że sytuacja się zmieni, gdy Polacy zaczną 

wyjeżdżać po prostu na wypoczynek. 

 

 

Treść wolnych wniosków złożonych przez Pana Łukasza Dybkę została ujęta  

w punkcie 5 i 8 przyjętego porządku obrad.  
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Pkt 28 

Zamknięcie CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


